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Notulen Algemene Ledenvergadering, 25 april 2007, Studienberatung, Templergraben 83 Aachen 
 
Aanwezig: Chris Beckers, Ben A'Campo, Henri Hazen, Dominik Geisler, Roy Dolmans, Rob Krewinkel, Ruud 
Rademakers, Bram Faaij, André Xhonneux, Tim Lauterbach, Luana Habets, Roel van Hoof en Bart Höppener 
 
Afgemeld: Galid Zimmermann, Lisanne Krewinkel, Arjan Gelissen en Irene de Wispelaere 
 
1. Opening 

 
De voorzitter opent de vergadering om 20:12. Hij heet iedereen welkom en vraagt iedereen zijn/haar GSM uit te 
zetten. Ook wijst hij er op dat er een rookverbod heerst. 

 
2. Vaststellen definitieve agenda 

 
De agenda wordt zonder wijzigingen aangenomen. 
 
1. Opening 
2. Vaststellen definitieve agenda 
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 24 oktober 2006 
4. Ingekomen stukken 
5. Bestuursmededelingen 
6. a. Financieel overzicht 
b. Verslag kascontrolecommissie 
c. Ontslag kascontrolecommissie 
7. Bestuursverkiezingen 
8. Semesterverslagen van de diverse commissies 
9. a. Samenstellen van de commissies 
b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
10. Rondvraag 
11. Uitdelen attenties 
12. Sluiting 
 
3. Notulen van de Algemene Ledenvergadering d.d. 24 oktober 2006 
 
- Excursie moet met een C geschreven. 
- De notulen moeten vol uitgelijnd worden. 
- Abactis en Praeses moeten onder aan notulen worden vermeld. 
- André Xhonneux is nog steeds lid van de voorlichtingscommissie. 
 
4. Ingekomen stukken 
 
- Een uitnodiging voor de ALV van de Oudherenbond 
- Vacatures van het CBS van Hans Wings 
- Overlijdensbericht opa Mechelke Hamers 
- Aanvraag subsidie volleybalveld 
- Afmelding voor de vereniging van Nancy Visser 
- Uitnodiging concertbezoek van de OHB 
- Afmelding voor de ALV van Galid Zimmermann 
- Afmelding voor de ALV van Lisanne Krewinkel 
- Afmelding voor de ALV van Arjan Gelissen 
- Afmelding voor de ALV van Irene de Wispelaere 
- Afmelding van het bestuur van de OHB voor de ALV 
- Uitnodiging van de Consul voor de viering van de verjaardag van koniging Beatrix 
- Uitnodiging voor de opening van het Humboldt-Haus 
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5. Bestuursmededelingen 
 
- Benjamin Wilkos loopt stage in Hannover, waardoor de post van penningmeester vacant is. Henri Hazen neemt 
de taken over tot er een nieuwe penningmeester is. 
- Er is een grote delegatie van de activitas op het lustrum van de OHB geweest. 
- Komend weekeinde is er een vergadering van de SSCTH. Henri Hazen en Luana Habets gaan hier naartoe. 
- Het bestuur is naar de ALV van de OHB geweest. 
- Afgelopen semester waren er weinig activiteiten. Er waren veel initiatieven, maar er bestond weinig interesse 
vanuit de leden. Graag zou het bestuur ideeën zien, zodat ook in het zomersemester genoeg activiteiten 
georganiseerd kunnen worden. 
 
6a. Financieel overzicht 
 
Chris Beckers vraagt waarom de vereniging een spaarrekening heeft. Dit is om te sparen voor het lustrum (200 
Euro per jaar). André Xhonneux vraagt waarom er dit jaar maar 170 Euro is overgemaakt. Henri Hazen antwoordt, 
dat dit was om een mooi rond getal te krijgen (600 Euro). Hierop zegt Roy Dolmans dat op een vorige ALV is 
besloten de 30 Euro die over was te bewaren voor het volgende lustrum. Henri Hazen gaat dit corrigeren. 
Roy Dolmans vraagt wat de post Diversen inhoudt.  
 
De penningmeester ligt toe dat hieronder 
- de Nabetaling lustrum OHB 
- de Bijdrage International Office aan het ESK. Deze wordt nog verplaatst naar de post Introductie. 
- de Declaratie archiefboxen secretariaatsarchief 
- Kamer van Koophandel 
vallen. 
 
Chris Beckers vraagt welke inkomsten internetcommissie heeft. Dit is de bijdrage van de SSCTH aan de website. 
Rob Krewinkel zegt dat er nog bijna 100 Euro over is en vraagt of er nog plannen zijn dit te corrigeren. Henri 
Hazen zegt dat dit komt doordat er minder animo voor de activiteiten was dan verwacht. Eventueel wordt er dit jaar 
meer voor het lustrum gespaard. 
 
6b. Verslag kascontrolecommissie 
 
De kascontrolecommissie deelt mede dat de kas in orde bevonden is. 
 
6c. Ontslag kascontrolecommissie 
 
Henri Hazen bedankt de penningmeester en de kascontrolecommissie voor het gedane werk. De 
kascontrolecommissie wordt door de ALV met 10 stemmen voor en 2 onthoudingen uit haar functie ontslagen. 
 
7. Bestuursverkiezingen 
 
Benjamin Wilkosz loopt stage in Hannover, waardoor de post van penningmeester vacant is. 
 
Rob Krewinkel wordt aangesteld als onafhankelijke kiescommissie. 
 
Er zijn 12 stemgerechtigde leden aanwezig. 
 
Quaestor: 
Ruud Rademakers stelt zich verkiesbaar. Hij wil graag een bijdrage leveren een de vereniging. De laatste 1,5 jaar 
waren niet optimaal en hij ziet deze functie als een kans dit te veranderen. Ook ziet hij het als een kans om te 
leren en fouten te maken. 
 
Voor: 7 Tegen: 0 Onthouding: 3 Ongeldig: 2 
 
Hiermee is Ruud Rademakers de nieuwe penningmeester. 
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8. Commissieverslagen 
 
ACCIE: 
 
Het afgelopen semester was iets actiever. 
 
Het afgelopen Wintersemester kende de volgende activiteiten: 
- Pooltoernooi 
- Troefkampioenschap 
- Paintball 
- Fettdonnerstag 
 
Ben A’Campo is de nieuwe coördinator van de activiteitencommissie. Dominik Geisler vraagt hoe het zit met zijn 
declaratie van een krat bier. Deze declaratie zal binnen de commissie opgelost worden. 
 
De activiteitenkalender voor het komend Semester ziet er als volgt uit: 
- Kölsch-tour 
- Zwemmen in het Freibad 
- Mountainbike-tour 
- Grillen 
- Pokertoernooi 
- Roda/Allemannia bezoeken 
- Zuipwedstrijd Summer Edition Reloaded V2.0 
 
Roy Dolmans zegt dat de commissie goed haar best doet en vraagt zich af waarom er zo weinig interesse is voor 
de activiteiten. Ruud Rademakers reageert dat niet iedereen in Aken woont, of in het weekeinde naar huis gaat. 
Henri Hazen stelt voor eens te kijken wat wij niewe leden kunnen bieden. Ben A’Campo zegt dat er te weinig Cup-
A-Soup-Front (C.A.SF)-leden aanwezig waren op de activiteiten. 
 
Actueel: 
 
In februari is een nieuwe actueel uitgekomen. Deze verschijnt binnenkort op internet. 
Uiterlijk in oktober verschijnt een nieuwe actueel. 
De werkgroep ziet graag nieuwe kopij. 
 
Internet: 
 
Er is een nieuw super-über-ruig accie mailsysteem in gebruik genomen waardoor er meer reacties zijn gekomen 
op de activiteiten. Het forum is niet zo'n succes. Ook wordt het forum volgespamd. Afhankelijk van de interesse in 
de toekomst zal het forum mogelijk afgeschaft worden. 
 
Introductie: 
 
Het programma van vorig jaar wordt aangehouden. Ongeveer 2 maanden van tevoren wordt de eerste 
vergadering gehouden. Luana Habets zegt dat de opmerking van Patrick Loijens over het slechtste ESK ooit tot 
iets meer zelfreflectie aan zou moeten zetten. Henri Hazen antwoordt dat daar organisatorische problemen aan 
ten grondslag lagen. Ook zal Patrick Loijens op de volgende vergadering uitgenodigd worden. 
 
Voorlichting: 
 
Op alle gebieden is een stijgende lijn te zien. Meer scholen, meer leerlingen en een betere presentatie, waarin 
andere Nederlandse universiteiten als voorbeeld zijn genomen. Ook wordt er meer nadruk gelegd op RWTH 
Aachen University en minder op Alcuinus. Roy Dolmans zegt dat studeren in Aken niet te rooskleurig moet worden 
voorgesteld. Chris Beckers reageert dat ze zich concentreren op de voordelen, maar wel realistisch blijven. Verder 
deelt Roy Dolmans mede dat er een contactpersoon voor de relatie tussen RWTH en Zuid-Limburg komt.  
 
Volleybalwerkgroep: 
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De volleybalwerkgroep is weer actief. De werkgroep bedankt het bestuur voor de financiële bijdrage. De afgelopen 
keer waren er ± 13 mensen, waarvan 5 leden. Er kan gevolleybald worden tot ongeveer 21:30, binnenkort tot wel 
23:00 in verband met de aanwezige schijnwerpers. Als men niet in het bezit is van een Sportkarte is dit in het 
algemeen geen probleem. Alle leden worden uitgenodigd een keer langs te komen. Het is iedere dinsdag om 
19:00 uur, als het niet te hard regent. 
 
Pumping squad werkgroep 
 
Het Pumping Squad gaat elke maandag en donderdag naar de fitnessstudio. 
 
9a. Samenstellen van de commissies 
 
ACCIE: Ben A’Campo, Galid Zimmerman, Tim Lauterbach, Benjamin WilkoszWilkosz, Dominik Geisler Geisler en 
Arjan Gelissen 
 
Actueel:Chris Beckers, Bart Höppener en Lisanne Krewinkel 
 
Internet: Tim Lauterbach, Roy Dolmans en Bart Höppener 
 
Introduciecommissie: Henri Hazen, Benjamin Wilkosz, Ben A’Campo, Lisanne Krewinkel, Dominik Geisler en 
Ruud Rademakers  
 
Voorlichtingscommissie: Chris Beckers, Bram Faaij, Benjamin Wilkosz, Lisanne Krewinkel, André Xhonneux, 
Carina Ramakers 
 
9b. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
 
Bram Faaij en André Xhonneux stellen zich kandidaat. Dit wordt door de ALV aangenomen met 10 stemmen voor 
en 2 onthoudingen. 
 
10. Rondvraag 
 
- Lisanne Krewinkel vraagt of de flyer van de voorlichting intussen is gemaakt en of deze al op de website is 
geplaatst. Chris Beckers antwoordt dat deze wel gemaakt is, maar nog niet op de website staat. 
-Luana Habets vraagt of de stempel waarmee de zegels op de bul worden gemaakt nog gevonden is. Henri Hazen 
zegt dat er 2 nieuwe stempels gemaakt zijn voor de kosten van een fles goede wijn. Luana Habets vraagt of de 
postbus intussen beter geleegd wordt. Henri Hazen zegt dat dit intussen iets beter gaat. Luana Habets vraagt of er 
nog iets belangrijks gebeurd is op de ALV van de OHB. Dit is niet het geval. Verder wensts Luana Habets Ruud 
Rademakers veel succes als nieuwe penningmeester. 
- Roy Dolmans stelt voor de postbus te verplaatsen.  
- Dominik Geisler wenst het bestuur veel succes. Verder stelt hij voor de knopjes op de website groter te maken 
- André Xhonneux wenst Ruud Rademakers succes in zijn nieuwe functie.  
- Rob Krewinkel wenst het bestuur succes in haar nieuwe samenstelling. Verder vraagt het bestuur zich in de 
toekomst iets formeler te kleden voor een ALV.  
- Roy Dolmans vraagt waar de postzegel blijft. Henri Hazen zegt dat hij deze bij Benjamin Wilkosz thuis kan 
ophalen. Ook zegt hij dat er 16 mei een school uit Capelle a/d IJssel komt. Verder vertelt hij dat de Dies 
Academicus dit jaar op 16 Juni valt. Er is een programma voor Nederlanders vanuit de RWTH in de 
Studienberatung. Het zou leuk zijn als er een paar Alcuinezen aanwezig zouden zijn. Rob Krewinkel vraagt hoe het 
met de Beratungstage zit. Roy Dolmans antwoordt dat dit geen vervanging van de Dies is. Chris Beckers zegt dat 
de informatie op de website hopeloos achterhaald is. Hij stelt voor de informatie van de presentatie op de website 
te zetten. Tim Lauterbach zegt dat dit gaat gebeuren. Roy Dolmans deelt mede dat de website vande RWTH ook 
geactualiseerd wordt. 
 - Chris Beckers vraagt welk lid naar de SSCTH gaat. Dit zijn Henri Hazen en Luana Habets. Luana Habets zal na 
deze vergadering haar taak aan Bram Faaij doorgeven.  
 
11. Uitdelen attenties 
 
Ben A’Campo, Chris Beckers, Ruud Rademakers en Bram Faaij krijgen de bul uitgereikt. 
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12. Sluiting 
 
22:40 Voorzitter Henri Hazen sluit de vergadering 
 
 
 
Praeses:        Abactis: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Henri Hazen       Bart Höppener  
 


